

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	02/18/2005

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Castrol Industrie GmbH		02/18/2005	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Deutsch BP Aktiengesellschaft
Street Address:	Max-Bornstrasse 2
City:	Hamburg
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	22761
Entity Type:	CORPORATION: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 2

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	1351238	OPTITEMP
Registration Number:	1995632	OPTIFLEX

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (630)821-3383
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: (630) 821-2469
 Email: patricia.bellinger@bp.com
 Correspondent Name: Patricia Bellinger
 Address Line 1: 4101 Winfield Road
 Address Line 2: Mail Code 5 East
 Address Line 4: Warrenville, ILLINOIS 60555

DOMESTIC REPRESENTATIVE

OP \$65.00 1351238

Name: Donald C. Knapp, Jr.
Address Line 1: 4101 Winfield Road
Address Line 2: Mail Code 5 East
Address Line 4: Warrenville, ILLINOIS 60555

NAME OF SUBMITTER:	Patricia Bellinger
Signature:	/patricia bellinger/
Date:	12/07/2005

Total Attachments: 2
source=optimol-bpdeutschag#page1.tif
source=optimol-bpdeutschag#page2.tif

Rechtsnachfolgescheinigung

Hiermit bescheinige ich aufgrund meiner Einsichtnahme in die nachstehend bezeichneten Handelsregister bzw. in beglaubigte Handelsregisterauszüge, jeweils datierend vom 23. Juni 2005, dass die Firma **Deutsche BP Aktiengesellschaft** mit dem Sitz in Hamburg die Rechtsnachfolgerin der ehemaligen **Optimol Ölwerke Industrie GmbH** mit Sitz in Landau ist.

Im einzelnen ergibt sich die Rechtsnachfolge aus folgendem:

Durch Verschmelzungsvertrag vom 09.07.2001 und Zustimmungsbeschlüsse beider Gesellschafterversammlungen vom 09.07.2001 **Verschmelzung der Optimol Ölwerke Industrie GmbH auf die Deutsche Castrol-Industrieoel GmbH** (HRB 2924 des AG Landau) (eingetragen AG Landau am 20.09.2001, wirksam durch Eintragung beim Handelsregister des AG Landau am 16.10.2001; die nachrichtliche Bestätigung der Eintragung in Landau erfolgte am 18.10.2001 im Handelsregister der Gesellschaft in München).

Durch Verschmelzungsvertrag vom 26.08.2002 und Zustimmungsbeschluss beider Gesellschafterversammlungen vom 26.08.2002 **Verschmelzung der Deutsche Castrol-Industrieoel GmbH auf die Castrol Industrie GmbH** (HRB 2528 des AG Mönchengladbach) (eingetragen AG Landau am 11.10.2002, wirksam durch Eintragung beim Handelsregister des AG Mönchengladbach am 23.10.2002; die nachrichtliche Bestätigung der Eintragung in Mönchengladbach erfolgte am 31.10.2002 im Handelsregister der

Legal Succession Certificate

This is to certify that, following my inspection of the Commercial Registers specified below and/or the attested experts from the Commercial Register, each dated June 23, 2005, the company **Deutsche BP Aktiengesellschaft** with registered office in Hamburg is the legal successor to the former **Optimol Ölwerke Industrie GmbH** with registered office in Landau.

Specifically, the legal succession is evidenced by the following:

By merger agreement of July 09, 2001 and by consenting resolution passed at both shareholder resolution on July 09, 2001 **merger of Optimol Ölwerke Industrie GmbH to Deutsche Castrol-Industrieoel GmbH** (commercial register no. HRB 2924 of Local Court Landau) (registration in the commercial register of Local Court Landau on September 20, 2001 effective by registration in the commercial register of Local Court Landau on October 16, 2001, notification of registration in Landau recorded in the company's commercial register in Muenchen on October 18, 2001).

By merger agreement of August 26, 2002 and by consenting resolution passed at the shareholder resolution on August 26, 2002, **merger of Deutsche Castrol-Industrieoel GmbH to Castrol Industrie GmbH** (commercial register no. HRB 2528 of Local Court Mönchengladbach) (registration in the commercial register of Local Court Landau on October 11, 2002, effective by registration in the commercial register of Local Court Mönchengladbach on October 23, 2002; notification of registration in Mönchengladbach recorded in the company's commercial register in

Gesellschaft in Mönchengladbach).

Mönchengladbach on October 31, 2002).

Die Firma **Castrol Industrie GmbH** mit Sitz in Mönchengladbach ist nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 18.02.2005 sowie des Zustimmungsbeschlusses der Gesellschafterversammlung der **Castrol Industrie GmbH** und der Hauptversammlung der **Deutsche BP Aktiengesellschaft** mit der Firma **Deutsche BP Aktiengesellschaft** mit dem Sitz in Hamburg verschmolzen worden (eingetragen in das Handelsregister des AG Hamburg unter B 8243 am 08.04.2005 und in das Handelsregister des AG Mönchengladbach unter B 2528 am 30.04.2005).

Pursuant to the merger agreement of February 18, 2005 and the consenting resolutions passed in the shareholders resolution of **Castrol Industrie GmbH** and in the shareholders meeting of **Deutsche BP Aktiengesellschaft**, **Castrol Industrie GmbH** with registered office in Mönchengladbach has been merged to **Deutsche BP Aktiengesellschaft** with registered office in Hamburg (registration in the commercial register of the Local Court Hamburg no. HRB 8243 on April 8, 2005, and in the commercial register of the Local Court Mönchengladbach no. HRB 2528 on April 30, 2005).

Gelsenkirchen, 26. Juli 2005

Gelsenkirchen, July 26, 2005



[Handwritten Signature]
Rechtsanwalt
als amtlich bestellter Vertreter des
Notars Norbert Kubbinger